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    I v závěru funkčního 
období měli před sebou 
dnešičtí zastupitelé řadu 
úkolů. Nejprve vyslechli 
podrobnou zprávu o čin-
nosti rady v mezidobí. 
V řešení je stále komuni-
kace od návsi směrem na 
Přeštice (zatím bez 
kolaudace, pouze v proza-
tímním užívání). Hotova je 
i druhá část směrem na 
Chlumčany. Potíže jsou 
spíše s opravami místních 
komunikací, kde na 
vyhlášená výběrová řízení 
buď reaguje minimum 
firem, nebo žádná. Dále se 
rada zabývala přípravou 
říjnových voleb. Důležitým 
bodem, kolem kterého se 
rozpoutala dlouhá vášnivá 
diskuze, je směna pozemků 
mezi obcí Dnešice 
a Halter Valley. Návrh byl 
hodně pozměněn a předán 
protistraně. Po tříletých 
peripetiích byl schválen 
územní plán obce. Dlouhá 
doba byla způsobena 
zvláště hodně pomalým 
jednáním ze strany vyšších 
správních orgánů, které 
lhůty neplnily, ač na 
protistraně jejich dodržo-
vání vyžadovaly. Dalším 
z bodů bylo i schválení 
úprav rozpočtu.  

         Na přelomu června a července v italském 
Piancardatu zkompletovala svoji sbírku medailí  
a stala se mistryní Evropy. Ale její cesta za 
úspěchem nebyla vůbec jednoduchá. Ve středu 
dopoledne se zúčastnila vlastní promoce v Plzni po 
dokončení bakalářského studia na Právnické 
fakultě. Díky prarodičům a kamarádovi Fandovi 
ještě týž den v odpoledních hodinách vystupovala  
z letadla v Římě, kde již čekal její otec a dovezl ji na 
místo. Taková byla cesta za zlatou medailí dnešické 
Michaely Štenglové. 
    Střelba se skládá ze dvou částí: kulové a brokové 
střelby, maximální počet bodů je 800. V brokové 
části se střílí čtyři části po sto bodech – dvakrát 
Compak sporting parkúr, dvakrát univerzální trap. 
V kulové části nejprve dvacet ran na pevné terče 
(srnec, liška, kamzík a divoké prase), dalších dvacet 
ran na tři statické terče (srnec, liška a kamzík). 
Vrcholem je střelba na jeden pohyblivý terč (divoké 
prase) na vzdálenost 50 metrů. Ta je považována za 
nejobtížnější část závodů, na tomto stanovišti se 
téměř vždy rozhoduje o finálním pořadí. 
      "To se také potvrdilo," vzpomíná Michaela," 
během závodu se o průběžný nástřel nezajímám, je to 
kvůli psychice a soustředění. Při zpětném dohledání 
se ukázalo, že jsem stále trochu doháněla a o vítězství 
rozhodla až poslední den. Už po prvých ranách jsem 
se cítila dobře a vydrželo to celé tři dny." 
       Michaela nastřílela 750 z osmi set možných, tak 
utvořila rekord Mistrovství Evropy (druhá Finka 
Lainenová (741), třetí s velkým odstupem Němka 
Liebeltová (659). 
 „Prvotní informaci jsem nevěřila. Teprve oficiální 
výsledková listina mě přesvědčila. Byly to náročné, 
ale krásné tři dny. A to ještě jsem díky bolestem  
v zápěstí střílela s ortézou." 
      Úsilí Michaely po dobrých výsledcích ještě 
umocňuje fakt, že tréninky střelby musela skloubit se 
školou. "Vyzní to divně, ale trénink jsem pod 
"náporem" končící školy trochu šidila. 

Něco nahradí tzv. ,,suchý trénink", to je manipu-
lace se zbraní bez nábojů, ten pomáhá 
zlepšovat techniku v kulovnici a také pohyby 
s brokovnicí. Výhodou je, že jakmile začne 
sezona, skoro každý víkend jezdíme s otcem na 
závody po celé ČR, často i do zahraničí. 
Doháním tak objem vystřelených nábojů. 
Nejvíce "trénuji" vlastně na akcích, které 
pořádá můj domovský klub Cinderella Dnešice. 
Díky tomu si mohu vystřelit i mimo vrcholové 
závody. Zhruba za rok vystřílím 8000 
brokových a 1000 kulových, nepočítaje malo-
rážkové a vzduchovkové náboje. Zajistit takový 
objem patron je velice náročné. V tomto směru 
mi pomáhá hlavně otec, střelecký klub Cinde-
rella Dnešice a v neposlední radě i Plzeňský 
kraj, kterým bych tímto chtěla poděkovat." 
    Samozřejmě nemohla chybět otázka na další 
cíle - "V lovecké kombinované střelbě je to 
vrchol.  Dalším cílem je vybojovat nějaký úspěch 
v sólových brokových závodech, kde jsem se 
letos účastnila mistrovství světa a skončila 
jedenáctá." 

MISTRYNĚ EVROPY JE ZE DNEŠIC
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Družina Kalich junáckého střediska Pal-
cát Dnešice se účastnila skautského Svojsí-
kova závodu. Ve  složení Martin Kodýdek 
-Marťan, Dan Fanfule –Amur, Marek Trš 
–Mára, Anička Skalová –Skalka, Kačka 
Maříková –Veverka a  Ondra Puchta – Pi-
ják, družina úspěšně absolvovala okresní 
kolo a bojovala dál. 

Dne 27. dubna se konal Svojsíkův závod 
pro okres Plzeň-jih. Kolem osmé hodiny 
ranní byl zahájen hlavní závod dlouhý oko-
lo 6 kilometrů. Na okruhu byla rozmístěna 
různá stanoviště. Na  každém muselo šest 
dívčích a  šest chlapeckých družin proká-
zat specifické schopnosti a  dovednosti. 
Nejdříve jsme se potýkali se zdravovědou. 
Měli jsme za  úkol zachránit muže, který 
spadl z  kola. Na  dalších stanovištích jsme 
řešili šifry nebo krizovou situaci v podobě 
domácího násilí. Dále už nás čekala jen fy-
zická zdatnost a  stavění přístřešku pouze 
z přírodního materiálu a toho, co jsme měli 
zrovna po ruce. Modul závod končil proká-
záním naší všímavosti, na  každém stano-
višti totiž byla určitá informace, na kterou 
jsme si nakonec museli vzpomenout. Poté 
byla na řadě druhá část závodu, modul pře-
žití. Úkolem bylo uvařit jídlo v kotlíku a zá-
roveň upéct rybu. Ohniště jsme si museli 
sami vykopat a poté uklidit, tak aby neby-
lo poznat, že zde někdy nějaké bylo. Naše 
hlídka vařila buřt guláš, který jsme jen tak 
tak stihli dovařit. Následně jsme byli vyhlá-
šeni na druhém postupovém místě, a proto 
nás čekalo krajské kolo Svojsíkova závodu.

Květnové oslavy
Prvou květnovou sobotu se opět dnešic-

ká náves zaplnila účastníky oslav 74. výročí 
osvobození naší vlasti od fašistické okupa-
ce. Sešla se zde generace od  těch nejmen-
ších až po  pamětníky této doby okupace. 
Jedním z  nich byl rodák Václav Smola, 
kterému v té době bylo patnáct let. Od to-
hoto akcentu se také odvíjelo uvítací slovo 
starosty, který vyzdvihl nutnost uchová-
vat vzpomínky a  fakta o  historii, z  nichž 
plynou především pro mladou generaci 
poučení ve výchově k takovým hodnotám 
jako je vlastenectví a ochrana svobod.

Celou slavnostní atmosféru bohatě do-
plnila účast členů Klubu 3. armády Plzeň 
v  dobových uniformách amerických vojá-
ků včetně techniky a  zbraní. Padesát jed-
na vojenských vozidel a  přes 150 lidí měl 
jejich letošní konvoj. Slavnost zpestřilo 
vystoupení žáků ZUŠ Dobřany pod vede-
ním Marušky Kordíkové. A co nechybělo, 
to bylo bohaté a chutné občerstvení rodiny 
Cibulkových a dobrá muzika reprodukova-
ná známým zvukařem p. Karlíkem.

Zástupce Klubu 3. armády Plzeň převzal 
z rukou místostarosty upomínkové před-
měty v podobě vojenské výbavy z pováleč-
ných let. Na  oplátku zástupci Klubu pře-
dali obci bustu velitele spojeneckých vojsk 
generála Pattona. Všem účastníkům oslav 
patří velké poděkování.

starosta

Krajské kolo probíhalo o  víkendu 7. až 
9. června na Skautské louce v Rokycanech. 
Na pátečním večerním nástupu se všechny 
družiny dozvěděly důležité informace, aby 
již brzy ráno mohly vyrazit na plnění úko-
lů. V sobotu, hned po budíčku, naši druži-
nu Kalich čekala část přežití. Opět to bylo 
vaření nad ohněm, stejně jako v okresním 
kole. Pro tento závod jsme si připravili in-
dickou čočkovou polévku. Povedla se nad 
naše očekávání a  jistě přispěla k celkovým 
výsledkům. Po brzkém obědě v podobě naší 
výborné polévky jsme se vydali na  závod. 
Převlečeni jsme byli do  prvorepublikové-
ho oblečení, neboť celý závod se příběhově 
odehrával v minulosti. Také zde bylo mno-
ho stanovišť, avšak obtížnost byla o mnoho 
vyšší. Řešili jsme zapeklité šifry a zopako-
vali jsme si nejen skautskou historii, ale 
i  historii celé naší republiky. Standardně 
zde byla zdravověda, poznávání přírody 
a zvířat, fyzická zdatnost v podobě pádlo-
vání na lodi a „lyžování“ z kopce. Dále také 
vyhledávání informací a  práce s  mapou. 
Poté, co všechny hlídky dokončily závod, 
jsme se odebrali na brzkou večeři do blízké 
školní jídelny. Po vydatné večeři začaly pří-
pravy na průvod městem, který byl součástí 
oslav k 100 letem skautingu v Rokycanech. 
Po skautském zpívání zde také organizátoři 
vyhlásili konečné výsledky. S  velkým pře-
kvapením a radostí jsme se dozvěděli naše 
umístění - první a  jediné postupové místo 
na  republikové kolo závodu! Celý sobotní 
večer probíhala volná zábava. Hrála zde 

místní kapela 
a  byl i  večerní 
táborák. Ráno 
se po  posled-
ním společném 
nástupu každá 
družina odebra-
la domů. 

S  napětím 
očekáváme ce-
lostátní kolo zá-
vodů, které pro-
běhne v termínu 
od  19. do  22. 
září v  Chrástu 
u  Chrudimi. 
Začínáme se 
připravovat už 

Skauti jedou na republikové finále

Úspěšné junácké družstvo dnešického střediska Palcát na krajském kole 
Svojsíkova závodu

nyní, abychom měli co největší šance. Tak 
nám prosím držte palce.

Martin Kodýdek – Marťan
(rádce družiny Kalich)

U příležitosti zastávky konvoje vojenských 
historických vozidel převzali zástupci obce 
na památku bustu velitele spojeneckých 
vojsk generála Pattona.



Nový návrh odpadového zákona byl předložen k připomínkování Ministerstvem životního prostředí. Hlavním cílem novely je na-
stavit požadavky legislativy tak, aby nakládání s odpady více naplňovalo hierarchii nakládání s odpady a přiblížilo se maximálně cílům 
oběhového hospodářství.
Schválené cíle oběhového hospodářství jsou:
- v roce 2025 recyklovat 55% komunálního odpadu
- v roce 2030 recyklovat 60% komunálního odpadu
- v roce 2035 recyklovat 65% komunálního odpadu
- v roce 2025 skládkovat maximálně 10% komunálních odpadů
- zvýšit recyklaci všech obalů na 65% v roce 2025 a na 70% v roce 2030

K dosažení těchto cílů oběhového hospodářství v ČR je v zákoně navrženo zvýšit poplatek za uložení odpadu na skládku ze součas-
ných 500 Kč/tuna dle následující tabulky, směsný odpad bude považován za využitelný

Již letos rozhodujeme o ceně odpadů v roce 2021

rok 2021 2022 2023 2024 2025 2026 2027 2028 2029 2030 a dále
využitelného odpadu 800 900 1000 1250 1500 1600 1700 1800 1850 1850
zbytkového odpadu 500 500 500 500 500 600 600 700 700 800

obcím bude nabídnuta tzv. recyklační sleva, obec, které dva roky před dobou platnosti pro výši poplatku (pro rok 2021 je to rok 2019) 
vytřídí určité procento komunálních odpadů, bude za uložení směsného odpadu platit poplatek dle tabulky pro zbytkový odpad, po-
žadovanou míru třídění ukazuje následující tabulka

rok 2019 2020 2021 2022 2023 2024 2025 2026 2027
úroveň recyklace (v %) 35 45 55 60 65 70 70 70 75
úspora za skládkování ( Kč/t) 300 400 500 750 1000 1000 1100 1100 1150

obcím, které nedocílí stanovené úrovně recyklace v roce 2025 (60%), 2030 (65%) a 2035 (70%) bude hrozit pokuta až do výše půl mili-
onu korun

Návrh zákona předpokládá, že na recyklační slevu budou moci dosáhnout i obce, které podporují domácí a komunitní komposto-
vání. Odpad takto odkloněný bude moci být započten do úrovně recyklace, ale pouze za určitých podmínek (bude dále upřesněno). 

Aby těchto hodně přísných kritérií bylo v naší obci možno dosáhnout, vyzývá již nyní obecní úřad všechny občany, aby se ještě více 
soustředili na využití našeho sběrného místa a popelnice využívali k ukládání odpadu bez plastu, papíru, skla, železa a dalších ko-
modit, které jsou recyklovatelné.                                                                                                                                                                     starosta

Vážení čtenáři,
je zcela pochopitelné, že na  takto při-

pravované návrhy, nelze být neteční. Pro-
to v  podmínkách i  našich obcí Dnešice 
a  Černotín budou od  r. 2020 nastaveny 
nové parametry pro hospodaření s  odpa-
dy. Zastupitelstvo dne 12.6.2019 schválilo 
aktualizovanou Obecně závaznou vyhláš-
ku na toto téma, která reaguje nejen na při-
pravovaný „Zákon“, ale i na skutečnost, že 
naše obec nemá tzv. Sběrný dvůr se všemi 
zákonnými předpisy, ale hospodaříme zde 
s odpady na místě charakterem stanovým 
jako sběrné místo (SM). A to má zcela od-
lišně určené podmínky a možnosti hospo-
daření s odpady. Pro občana se v podstatě 
změní příjem bioodpadu, který SM bude 
vybírat jen v  nutných omezených přípa-
dech a  bude každý tento odpad ukládat 
do  vlastních kompostérů nebo na  místo 
k tomu obcí určené. Zcela nově je stanove-
no skládkování stavebního materiálu, jak 
bylo zvykem v  prostorách ČOV zdarma. 
Důvod je jednoduchý. ČOV není sklád-
ka „Vysoká“ Dobřany. Současný stavební 
a  další odpad je nutné zrecyklovat anebo 
odvéz na skládku. Nahromadilo se zde více 
jak 3.560 t, jejich recyklace stála 485.869,-
Kč z kasy obce, potažmo každého z nás, což 
v konečném výsledku může vést ke zvyšo-
vání poplatku z odpadů každé domácnos-
ti. A  pro dokreslení jak tomu je v  jiných 
obcích? Za  stavební suť a  tomu podobný 

odpad občané platí nebo jej obec nebere. 
Ze zákona o odpadech ve smyslu definice 
dané §4 odst. 1 písm. D) stavební odpad 
není odpadem komunálním. Obec je tedy 
oprávněna stanovit, na  základě zmocně-
ní daného §17 odst.2 zákona o odpadech, 
systém nakládání se stavebním odpadem, 
produkovaným na jejím katastrálním úze-
mí nepodnikajícími fyzickými osobami, 
avšak obec není původcem stavebního od-
padu a není ze zákona o odpadech povinna 
(a ani oprávněna) s tímto odpadem naklá-
dat jako jeho původce. Fyzické osoby jsou 
samy povinny nakládat s  tímto odpadem 
v  souladu se zákonem o  odpadech a  pří-
padně také se systémem stanoveným pří-
slušnou obecně závaznou vyhláškou obce 
a  nést náklady vzniklé v  souvislosti s  na-
kládáním se stavebním odpadem.

Podobně tomu bude i s odpadem, který 
nazýváme velkoobjemový. Nelze do  bu-
doucna akceptovat příjem na  SM v  tako-
vém množství od  některých občanů jako 
doposud. Jedná se však jen o ty, kteří např. 
zdědili či koupili nemovitost, z níž při pře-
stavbě a  likvidaci všeho starého takovýto 
odpad vzniká a v takovém objemu. Zde je 
na místě v těchto případech, aby si občan 
likvidaci odpadu zajistil na vlastní nákla-
dy. Tak jako každá domácnost tak i  obec 
musí být odpovědným hospodářem. Ano, 
řada z  vás namítne, že tento odpad bude 

končit na  tzv. „černých skládkách“. Zde 
bychom měli však zauvažovat nad výší 
pokut, které z  odkládání na  černé sklád-
ky plynou. K  zamezení takovéto činnosti 
obec využije monitorování pomocí do-
stupných legálních prostředků. Podstatné 
změny, vedle těchto, jsou přijaty ve vztahu 
k uzavíraným smlouvám na využití systé-
mu obce k ukládání komunálního odpadu 
s  právnickými osobami a  firmami půso-
bícími v katastru obcí. Vzhledem k tomu, 
že se jedná o  sběrné místo, nemůže obec 
zajišťovat od  těchto subjektů nebezpečný 
odpad, ale jen komodity jako jsou papír, 
sklo, plast, kovy, velkoobjemový odpad, 
nápojové kartony a textilie.

K  odběru těchto komodit obec uzavře 
s právnickými subjekty vzájemnou smlou-
vu, která bude akceptovat zákon o  odpa-
dech a adekvátní poplatek za  jejich odběr 
odvíjející se od  ceny za  jejich likvidaci 
a odvoz.

Pojďme a  udělejme něco pro zlepšení 
našeho životního prostředí. Dejme plasty, 
papír, sklo a  další odpad tam, kam patří 
– na sběrné místo obcí a nikoliv do popel-
nic. A popelnice naplňme ke 100% využití, 
vždyť poloprázdná popelnice nás stojí stej-
ně jako plná a když je v ní místo, využijte 
ho k doplnění třeba starou obuví, špinavý-
mi hadry apod. A bude vám líp. 

Vlastimil Polák



U S N E S E N Í ze 4. zasedání Zastupitelstva obce konaného 
dne 12. 06. 2019 v kulturním zařízení Brklovna ve Dnešicích

Zastupitelstvo obce Dnešice: 
A/ určuje
1. Ověřovatele zápisů ve složení: Ungr Stanislav, Maříková Iveta
B/ schvaluje 
1. program 4. zasedání Zastupitelstva obce Dnešice 
2. Obecně závaznou vyhlášku č.1/2019 o stanovení systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se 
stavebním odpadem na území obce Dnešice

3. Výpověď Smlouvy o sdružení finančních příspěvků za provozování a využívání 
sběrného dvora odpadů mezi obcí Dnešice a obcí Přestavlky z r. 2007

4. Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření ÚSC Dnešice za rok 2018 bez 
výhrad

5. závěrečný  účet a účetní závěrku hospodaření obce Dnešice za rok 2018
6. rozpočtové opatření č.2/2019
7. aby se pan Vlastimil Polák ucházel o funkci člena Dozorčí rady KaV Starý 

Plzenec a.s. Smetanova 195, Sedlec, 330 02 Starý Plzenec, IČO: 01778079
C/ bere na vědomí
1. zprávu o plnění usnesení uložených 3. zasedání ZO
2. zprávu o činnosti RO od posledního zasedání ZO
D/ deleguje
1. pana Vlastimila Poláka na jednání Valné hromady akcionářů KaV Starý 

Plzenec a.s. Smetanova 195, Sedlec, 330 02 Starý Plzenec, IČO: 01778079 
na období let 2019 -20122

E/ ukládá
1. RO vyhodnotit podněty občanů a zastupitelů vzniklé z diskuze

 Vlastimil Polák Karol Polák
 starosta místostarosta

Prázdniny a Halter Valley
Prázdninové měsíce budou ve  wes-

ternovém městečku patřit dalším sou-
těžním kolům Prorodeo Tour. Prvá 
dvě se uskuteční o  víkendu 20. a 21. 
července, další pak 10. a11. srpna, ná-
sledovat budou soutěže 24. a 25. srpna. 
Prorodeo Finals je na pořadu další mě-
síc, ve dnech 13. až 15. září.

HRY BAREVNÝCH OBCÍ
Druhý červnový víkend se Černotínský 

spolek již potřetí zúčastnil společného se-
tkání obcí na  19. ročníku Her barevných 
obcí. Na  těchto setkáních se scházejí zá-
stupci obcí z  Moravy (Bělotín, Černotín 
a Žlutava) a Čech (Černá v Pošumaví, Zla-
tá Koruna a  náš Černotín) a  zápolí spolu 
v nejrůznějších sportovních disciplínách.

Pořádající obcí byla letos Žlutava, maleb-
ná vesnice ležící nedaleko Zlína. Tématem 
letošního ročníku byla cesta do  pravěku, 
v  tomto duchu probíhaly celé hry, které 
byly skvěle připravené a panovala při nich 
přátelská atmosféra.

Naše družstvo se umístilo na  prvním 
místě a přivezlo si domů místo poháru po-
řádný pravěký kámen. Příští ročník Her 
barevných obcí se bude konat v zakládající 
obci Bělotín a za dva roky přivítáme všech-
ny účastníky u nás v Černotíně.

Při hrách barevných obcí se tentokráte 
soutěžící vrátili o několik století zpět.

Cesta pohádkovým lesem 
Několikaletá tradice pokračovala i  ten-

to rok. Sobota v  polovině června patřila, 
když pro ně připravila kulturní komise 
při OÚ další ročník Cesty pohádkovým 
lesem, napůl jako předčasné zakončení 
školního roku, napůl jako vítání prázdnin. 
Start i  cíl více než dvoukilometrové cesty 
byl v  prostorách střelnice a  na  děti čeka-
lo deset stanovišť, kde plnily různé úko-
ly. Třeba skládaly "pucle", jezdily na  ko-
loběžkách, skákaly v  pytli, třídily hrách  

Pamětní placka za absolvovanou cestu a splnění úkolů byla jednou z odměn na cestě 
pohádkovým lesem připravenou kulturní komisi při OÚ Dnešice

od  fazolí. Všude je čekali dobrovolníci 
v  pohádkových kostýmech, kteří kontro-
lovali správné plnění. Odměnou za splně-
ní byly sladkosti či jiné drobnosti. Na po-
sledním stanovišti za úspěšné projití trasy 
dostalo každé dítě pamětní "placku" a  již 
každý spěchal pro další odměnu, "buřta", 
kterého si pak opekl. Přestože letošní do-
slova horké počasí spíše lákalo do  vody, 
prošly pohádkovým lesem více než tři  
desítky dětí. 



Soutěže na hřišti
Dětský sportovní den ve  Dnešicích se 

konal v sobotu 25.5.2019 od 14 hodin. 
I když nám počasí tentokrát moc nepřá-

lo, jelikož těsně před zahájením byla mír-
ná dešťová přeháňka, dorazilo i přesto 62 
dětí ve věkovém rozmezí od 2 do 14 let. Ze 
Dnešic 30 dětí, z Černotína 6 dětí, zbytek 
z  okolních vesnic, ale i  z  Plzně, z  Nýřan, 
Rokycan, Prahy. 

U vstupu po registraci dostaly děti kar-
tičku, se kterou chodily na  různá stano-
viště (vědomostní, střelba ze vzduchovky, 
skákání v pytli, mini golf, chytání rybiček, 
hod kroužků na cíl, shazování plechovek, 
slalom s  míčem a  na  koloběžce, míčkem 
do lví tlamy, kop na bránu), kde za splnění 
všech dostávaly sladkou i  věcnou odmě-
nu dle jejich výběru plus znak do  karty. 
Po  splnění všech disciplín si vyzvedly li-
monádu s vuřtem, který si sami nebo s po-
mocí rodičů opekly na ohni. 

Bohužel nás neminul ani druhý, již vy-
datný déšť, ale i tak rodiče s dětmi vydrželi 
na hřišti a po něm nadále dětský den po-
kračoval už za sluníčka. 

Následovala soutěž podlézání laťky a běh 
rodičů s  dětmi přes celé fotbalové hřiš-
tě. V  průběhu dne byla možnost se svézt 
na koních, vyzkoušet si chůzi na chůdách 
pro děti i dospělé, dále malování na obličej 
a  tvoření z  balónků. Po  odhlasování dětí 
a hlavně rodičů byla i hasičská pěna. 

Veliiiiké díky VŠEM, kdo se na letošním 
sportovním dni podílel - ať už přípravami, 
moderováním, v kiosku, u udírny, u grilu, 
zapůjčením věcí, tvoření balónků, spon-
zorskými dary či vytrvání na stanovištích.

Trefa...!!  a další úkol při dětském dnu 
pořádaném Sokolem Dnešice mám splněný

Vážení spoluobčané,
Obec Dnešice Vám tímto nabízí jednoduchý a pohodlný způsob získávání důležitých 

informací o dění v obci. Ve snaze zajistit dostatečnou informovanost jsme zahájili provoz 
SMS InfoKanálu obce, který umožňuje zasílání důležitých informací na zaregistrovaná 
čísla Vašich mobilních telefonů v krátkých textových zprávách (SMS), popřípadě emailů. 
Zajistěte si tyto informace tím, že se ZAREGISTRUJETE! 
Jak? 
1. online 
Pomocí webového formuláře na  webových stránkách obce, hledejte tento obrázek  
na úvodní straně webu. 
Nebo se registrujte přímo zde: www.infokanal.cz/cweb/reg/DNESICE
Pomocí registračního online formuláře můžete svou registraci později upravit nebo 
registraci zrušit. Registrací dáváte: Souhlas se zpracováním Vašich osobních údajů 
za  účelem informování o  činnosti města a  jejích orgánů prostřednictvím služby SMS 
InfoKanál.
nebo 2. SMSkou 
Pro obyvatele Dnešic:  
REGISTRUJ mezera JMENO mezera PRIJMENI mezera DNESICE mezera 
CISLOPOPISNE mezera EMAIL 
Pro obyvatele částí Černotín: 
REGISTRUJ mezera JMENO mezera PRIJMENI mezera CERNOTIN mezera 
CISLOPOPISNE mezera EMAIL 
SMS odešlete na číslo SMS InfoKanálu:  377 988 854 
nebo 3. osobně na podatelně OÚ
Formulář k písemnému přihlášení odběru SMS InfoKanálu obce Dnešice. 
Odevzdejte na OÚ! 

Telefonní číslo + 420

Jméno a Příjmení 

Adresa

E-mail

……............................................……………………..……………………………………

                                                                                Datum a vlastnoruční podpis

Vážení občané, zavedením SMS InfoKanálu se snažíme zkvalitnit život v naší obci. Vě-
říme, že budete se službou spokojeni, proto, prosím, neváhejte a registrujte se. Jen dobré 
zprávy Vám přeje vedení obce Dnešice.

S pozdravem Karol Polák, místostarosta

V tomto výchovně vzdělávacím projektu 
jsme se zaměřili na  počasí, květiny, keře, 
stromy, barvy a tvary. Pozorovali jsme ba-
revnost přírody, hlavně jak se ze semínka 
vypěstuje rostlina. Naučili jsme se, co vše 
potřebují rostliny k růstu. V okolí rybníka 
jsme hledali na louce barevné luční květiny 
a ukazovali si jejich názvy v atlase rostlin. 
Pod Kaštany ve Dnešicích jsme prohlíželi 
největší květy těchto vzrostlých stromů. 
Společně jsme si k tomuto tématu vyrobili 

stromy, zahrádky a  květiny z  papírových 
roliček a vlny. Také jsme si namalovali ba-
revné květiny, ke kterým jsme si při hrách 
a soutěžích přiřazovali barvy a tvary. Pro 
radost jsme se naučili květinová rozpočíta-
dla a písničky. Pestrost a barevnost projek-
tu se dětem velmi líbila. Proto jsme uspo-
řádali malou dekorační expozici, kterou 
bylo možné shlédnout během volebních 
dnů do evropského parlamentu.

J. Soukupová - ředitelka MŠ Dnešice

Máj nebo květen, dává barvy dětem



Černotínští zvou
Na  poslední prázdninový den, třicátého prvního srpna, připravili černotínští dobrovolní hasiči akci pro děti jako loučení 

s prázdninami. Připraveno bude množství soutěží a na závěr, jako opravdická tečka za prázdninami, opékání buřtů.

Ukliďme Česko, ukliďme Dnešice 
V sobotu 6. dubna od jedné do čtyř odpoledne 

probíhala v Dnešicích a okolí akce Ukliďme svět, 
ukliďme Česko, ukliďme Dnešice. Úklidu se zú-
častnili členové Skautského střediska Palcát Dneši-
ce, rodiče dětí a paní Hemmrová. Odpad jsme se 
snažili třídit. Nasbírali jsme 4 pytle plastu, 2 pytle 
papíru, 1 pytel kovu, půl pytle skla, jednu pneu-
matiku a 2 pytle směsného odpadu. Nejvíce jsme 
toho posbírali cestou k Utopenému rybníku a zpět 
po silnici. Příští rok určitě akci zopakujeme a dou-
fáme, že dobrovolníků bude víc. Děkujeme obci za 
zajištění otevření sběrného dvora a všem dobrovol-
níkům za práci.

Středisko Palcát Dnešice Děti z místní mateřské školky na výletu na hrad Švihov

Jak jsme se učili a hráli v MŠ ve školním roce 2018/19
V letošním školním roce jsme zrealizovali několik projektů s dětmi, při kterých jsme se společně vzdělávali, ale i od srdce zasmáli. 

Děti si z každého projektu odnesly nové zkušenosti a zážitky. K tomu jsme uspořádali akce korespondující s těmito projekty.

Projekty:
1. Šlapu si to do školky. 5. Masopust je tady.
2. Podzim přišel do kraje. 6. Když zima odchází a jaro přichází.
3. Už je tady zas, předvánoční čas. 7. Kde jsem doma s rodinou.
4. Sněží, sněží, mráz kolem běží. 8. Sláva, nazdar výletu!

AKCE ŠKOLNÍHO ROKU 2018/2019 TERMÍN
Schůzka s rodiči 11.9. 
Výstava prací Moje zvířátko - Svaz chovatelů Dnešice 28.9.
Fotografování v MŠ 4.10.
Výstava k volbám 5.10.
Saunování v MŠ 16.10 - 26.3.2019
Exkurze - svíčkárna Rodas Plzeň 22.11.
Juniorfest - promítání v Přešticích, animované pohádky 9.11.
Divadlo - hra „O dvanácti měsíčkách“ 12.12.
Advent na dnešické návsi 1.12.
Mikuláš v MŠ 5.12.
Nadílka pod vánočním stromkem v MŠ 10.12.
Vánoční posezení s rodiči u stromečku, pracovní dílna výroba anděla 11.12.
Blahopřání PF 2019 ve vsi a na OÚ 18.12
Masopustní karneval v MŠ 7.3.
Masopust na návsi-vystoupení písní a říkadel 8.3.
Pohádka v MŠ – Dlouhý, Široký a Bystrozraký 9.3.
Zápis dětí do ZŠ Přeštice s rodiči, exkurze ZŠ 27.3.
Pohádka KKC Přeštice, Pyšná princezna; Dům historie - výstava kraslic 11.4.
Vystoupení 1. Máj 1.5.
Zápis do MŠ a den otevřených dveří 2.5.
Výstava k volbám do evropského parlamentu 24.5. - 25.5.
Plavání v bazénu v Klatovech 21.5. - 13.6.
Výlet na vodní hrad Švihov 5.6.
Fotografování 6.6.
Rozloučení s předškoláky a pohádka v MŠ 17.6.



SOKOL zve
Tělovýchovná jednota Sokol Dnešice 

srdečně zve všechny občany na  stoleté 
oslavy založení tělovýchovné jednoty 
Dnešice.

Slavnostní zahájení proběhne v  pá-
tek 13.9.2019 v Brklovně, kde bude hrát 
od  20:00 hod dechová kapela „Pošu-
mavská muzika“.

Sobotní dopoledne a odpoledne bude 
probíhat ve  sportovním duchu. Občer-
stvení bude zajištěno. K  zakousnutí se 
bude rožnit pro návštěvníky prasátko.

Abychom navázali na  tradici zalo-
žení divadelního spolku, bude se ko-
nat v  Brklovně divadelní představení 
„Švejk“.

Sobotní večer bude patřit milovní-
kům rocku, kdy se představí hudební 
skupina AGNES ROCK.

Během oslav budou moci občané 
zhlédnout výstavku, která bude průře-
zem stoleté historie tělovýchovné jed-
noty Dnešice.

U nízké sítě
Opět se na  konci června sešli ve  Dneši-

cích příznivci fotbalového míče a  nízké 
sítě. Konal se již 8. ročník nohejbalového 
Memoriálu Milouše Baxy. Zúčastnily se 
bohužel pouze čtyři celky a po těžkých zá-
pasech díky hodně teplému počasí celko-
vé první místo pro sebe "urvalo" družstvo 
Doudlevce, druhé se umístilo Zlaté údolí, 
třetí skončila Nová Ves a čtvrtí Koumáci.

Je smutné, že ze Dnešic ani Černotína 
se nenašli tři hráči, kteří by reprezento-
vali naše obce. A  přitom v  dotazníku ob-
čané našich obcí chtěli více sportovních 
a  kulturních akcí. Ani fanouškové sportu 
se nevytáhli svoji návštěvou a  přitom zá-
stupci TJ Sokola Dnešice připravili v tomto 
tropickém počasí chladné občerstvení a vý-
borné jídlo. Doufám, že na další akce, které 
budou připravované dalšími organizacemi 
obce, se návštěvnost do budoucna zlepší.

Karol Polák, místostarosta

Hodně střeleb
Na přelomu srpna a září bude mít hodně 

napilno střelecký klub Cinderella. Dva-
cátého čtvrtého srpna se koná tradiční 
a oblíbený „dospělácký“ malorážkový mix 
dvojic s večerním posezením. Hned v ne-
děli (25.) se budou s  prázdninami loučit 
děti při střeleckých soutěžích. Další sobotu 
(31.) si organizuje Cinderella klubovou sou-
těže ve střelbě z brokovnice. A další týden, 
„téměř bez odpočinku“ je čeká největší 
akce roku. Klub je ve  dnech 6. až 8. září 
pořadatelem Mistrovství ČR v LBP. 

Při nohejbalovém turnaji bylo k  vidění 
mnoho úspěšně "zatlučených" míčů na sou-
peřově polovině.

Společné foto úspěšných dnešických družstev mužů a žen, vítězů soutěže "O pohár starosty SDH".  

Jak dopadl hasičský víkend 
V  sobotu 22.6.2019 proběhl již sedmý 

ročník v  požárních útocích mužů a  žen 
„O pohár starosty SDH“. 

Účast pouze čtyř družstev mužů, a třech 
družstev žen nás zaskočila, ale na  druhé 
straně proběhla soutěž v přátelském a ka-
marádském duchu. Součet časů obou po-
kusů určil následné pořadí, obě první mís-
ta, jak muži, tak ženy, zůstala doma. Je to 
velice pěkné umístnění a  výzva pro další 
soutěže.

Druhý den v  neděli pokračoval soutě-
ží mladých hasičů, která je hodnocena 
do Ligy okresu Plzeň - jih. Na tuto soutěž 
přijelo šestnáct družstev mladších a  de-
vatenáct družstev starších žáků. Soutěž 
probíhala v  uzlové štafetě na  čas, kterou 
mladší Letkov a  naše družstvo starších 
s převahou vyhráli. Pokračovalo se požár-
ním útokem, ten vyhráli u mladších Nebí-
lovy a u starších Želčany I. Součet bodů ale 
určil pořadí. Mladší: první místo Letkov, 
druhé místo Žákava a  třetí místo Chlum, 
starší: Letkov první místo, Dnešice druhé 
místo, Želčany I. třetí místo. 

Toto byla letošní poslední ligová soutěž, 
ve  které náš kolektiv starších získal cen-
né body do  celkového hodnocení Ligové 
soutěže okresu. Je škoda, že naši mladší 
běželi mimo soutěž. Přestože máme v ka-
tegorii mladších dvanáct členů, na  soutěž 
se dostavilo pouze 6 dětí. Tak jsme nebyli 
schopni postavit sedm členů, což nás ve-
lice mrzelo, jelikož to byla domácí soutěž 
a hlavně ztráta bodů do celkového hodno-
cení ligové soutěže. 

Všem, kteří se na  soutěžích podíleli, je 
třeba poděkovat a popřát příjemné prázd-
niny a  zahájením nového ročníku stejné 
nebo lepší výsledky. 

K. M. 

Postupová soutěž mužů a žen
Již po obědě 18.5.2019 se sjížděly do Vsti-

še sbory okrsku č. 3 Dnešice a č. 2 Dobřany 
na okrskovou soutěž v klasice. Tu pro větší 
atraktivitu pořádáme společně dva okrsky. 

Jedná se o postupovou soutěž do okres-
ního kola, které se bude konat v září v Dob-
řanech a kam ze 17 okrsků postupují muži 
na 1. až 3. místě a ženy všechna družstva, 
která se zúčastnila okrsků. Tato soutěž se 
provádí klasickým způsobem a je zaměře-
na na zručnost a přesnost. V našem okrs-
ku soutěžila čtyři družstva mužů a  jedno 
družstvo žen. 

Výsledky jsou následující: muži - 1. mís-
to Dnešice, 2. místo Oplot, 3. Soběkury 
a  čtvrtý Černotín. Družstvo žen Dnešice 
zůstalo osamoceno. 

K. M.



NAšI juBIlANtI
duben
Jindřiška Malinová 84 let
Jan Trš 84 let
Marie Pavlonová 79 let
Marie Feklová 84 let

květen
Vlasta Smolová 85 let
Karel Mašek 70 let
Jarmila Jeslínková 90 let
Jaroslava Dolejšová 80 let
Marie Purkarová 87 let
Věra Šlesingerová 78 let

červen
Karel Smola 88 let
Věra Štenglová 83 let
Václav Malý 86 let
Jaroslava Vraná 70 let
Zdeněk Langmajer 79 let
Jiřina Černá 86 let 
Václav Puchta 77 let

Blahopřejeme!

Nové sociálky
Na  podzim loňského roku jsme se roz-

hodli, že stavba toalet na  střelnici je ne-
vyhnutelná a  začali vyřizovat stavební 
povolení. První březnový víkend jsme udě-
lali terénní úpravy včetně vybagrování díry 
na jímky (na splaškovou a užitkovou vodu) 
a vybagrovaným materiálem jsme navýšili 
bezpečnostní valy nad dopadištěm kulo-
vých ran. Dle skutečných rozměrů jsme si 
nechali udělat jímky na  míru, které jsme 
v neděli 7.4. usadili na polystyren a napus-
tili vodou. Následně probíhalo pozvolné 
obetonování, zhotovení opěrných zdí a zá-
kladové desky. Pak následovala samotná 
montáž hrubé stavby PUR panelů. Vzhle-
dem k  tomu, že většina brigádníků má 
křestní jméno Jiří, rozhodli jsme se osla-
vit svátek prací a  za  pekelného úsilí jsme 
do  pozdních nočních, respektive časných 
ranních hodin, včetně nečlenů organizace 
i  jiných křestních jmen zhotovili rozvody 
elektřiny, vody i odpadů. Po zabetonování 
a  zadláždění podlah proběhlo osazení zá-
rubní, klempířské dočištění stavby, umy-
vadel, pisoárové stěny, záchodových mís, 
osvětlení, vytápění, atd.. Nezapomněli 
jsme ani na zeleň a osadili upravenou plo-
chu tavolníky a černými borovicemi. A tak 
již při pálení čarodějnic jsme si vyzkouše-
li pod očepenými břízami opékání buřtů 
a hlavně spláchnutí na toaletách. 

Nové sociální zázemí si vybudovali členové klubu Cinderella na střelnici

Chtěl bych touto cestou poděkovat všem 
nápomocným i pomocníkům při realizaci, 
neboť většinou to bylo více než hektické. 
Chtěl bych poděkovat zastupitelstvu obce 
v čele s panem starostou, že nám umožni-
lo toto sociální zařízení vybudovat. Chtěl 
bych poděkovat Dnešické zemědělské, 
v čele s panem ředitelem za technickou po-
moc a dlouhodobou vstřícnost. Škoda jen, 
že právě v letošním roce byli na kraji dotace 
na  opravy a  ne na  investice a  nikde jinde 
v rozpočtu se nenašla ani koruna. I s touto 

situací jsme si v  klubu poradili a  nezbývá 
nic jiného než vás pozvat do areálu střelni-
ce na některou z akcí, kterou náš klub v nej-
bližší době pořádá.

O  víkendu 24. - 25. srpna malorážkový 
mix a loučení s prázdninami. O zářijovém 
víkendu 6. - 8.9. u nás proběhne otevřené 
mistrovství České republiky v  loveckém 
parcouru s  mezinárodní účastí. Je na  vás, 
abyste si vybrali. Těšíme se na vás. 

Za střelecký klub CINDERELLA, Štengl Jiří

Leskros děkuje
Na konci března, se ve Dnešicích usku-

tečnil druhý závod běžecko-canicrossové-
ho seriálu Leskros, kde nesměly chybět ani 
dětské závody. Byla zde vložena disciplína 
koloběžka se psem a  "Zkus si svůj první 
závod". Běžci a canicrossaři měli možnost 
volby. Mohli si zvolit krátkou nebo dlou-
hou trasu. Na své si přišli začátečníci i pro-
fíci. Celého závodu se zúčastnilo zhruba 
390 závodníků, kteří se sjeli z  celé České 
Republiky. Dnešice reprezentovali: Rosti-
slav Fiala, Eliška Brabencová a další. 

Za  Rozběháme Česko z.ú. bych chtěla 
poděkovat obci Dnešice, panu starosto-
vi Vlastimilu Polákovi i  místostarostovi 
Karolu Polákovi, dobrovolným hasičům 
Dnešice v čele s Karlem Malým za pomoc 
a realizaci závodu.

První ročník seriálu již skončil, v květnu 
v Nebílovech. Ale závodníci se mohou již 
teď těšit na druhý ročník seriálu Leskros, 
kdy jeden závod se opět uskuteční doma 
ve  Dnešicích. Ještě letos máte možnost 
se zúčastnit Nočního závodu navazující 
na Leskros. Více info hledej na webových 
stránkách www.leskros.cz

za Rozběháme Česko - Barbora Kreidlová 

Snad jen drobná poznámka na  závěr. 
Vše bylo organizačně dobré, výborná spo-
lupráce. Jen počet přijíždějících aut byl nad 
všechny plánované kapacity. Z  toho pak 
vyplývalo jediné, parkovalo se, kde se dalo, 
někdy i nedalo a kde se naprosto nehodilo. 

Jednalo zastupitelstvo obce Dnešice
Dne 12.6.2019 v přítomnosti více jak dvou desítek občanů zastupitelé vyslechli 

zprávu o činnosti rady v mezidobí zasedání a schválili několik zásadních rozhod-
nutí, která se promítla do usnesení. V diskuzi vystoupila řada občanů s podnět-
nými návrhy a připomínkami k dění v obci jako např. k problémům v zásobová-
ní vodou, k doplnění značení nových místních komunikací k omezení rychlosti, 
k řešení majetko-právních otázek k č.p. 13 či ke zlepšení klima v Mateřské škole. 
Z celkového jednání je patrný zvyšující se zájem z řad občanů o dění v obci a práci 
zastupitelů, za což starosta poděkoval v závěru zasedání.



Chyba byla u "vodáků"
Chtěl bych dnešické a černotínské obča-

ny krátce informovat o problémech, které 
se vyskytly v předcházejících týdnech s do-
dávkou pitné vody do domácností. 

Obec na kritickou situaci okamžitě rea-
govala, byla vyhlášena informace s žádostí 
směrem k uživatelům vodovodu, aby v ma-
ximální míře šetřili vodou a byl vydán zá-
kaz jejího používání k napouštění bazénů, 
zalévání apod.. Konečně k tomu byla vydá-
na MěÚ Stod vyhláška „Opatření obecné 
povahy“, která je uveřejněna na  úředních 
deskách OÚ. Toliko k počátku. 

Bylo nutné eliminovat příčiny. Proto se 
stav řešil spolu s  pracovníky KaV Starý 
Plzenec včetně ředitele. Ti hledali chybu 
především ve spotřebě vody a nekázni ně-
kterých občanů v šetření. To nebylo potvr-
zeno, jelikož to lze doložit pouze odečty 
vodoměrů, což provedeno nebylo. Dalším 
co bylo příčinou, je celkový úbytek spod-
ních vod a tím ovlivnění výkonu čerpadel 
z vrtů. Tato skutečnost byla řízena výmě-
nou ponorky u vrtu Dnešice, což přispělo 
ke zvýšení dodávek do vodojemu. Stále bylo 
však třeba posilovat dodávku vody z vrtu 
v Černotíně a tento přítok zregulovat, což 
bylo také uděláno. Hlavní možnou příčinu 

U  příležitosti výročí osvobození naší vlasti se 
konal pietní akt. Zástupci obce za  doprovodu 
junáků nejprve uctili památku padlých polože-
ním věnce na návsi u pomníku padlých v obou 
světových válkách. Následně pak položením 
květin u  rodného domu pilota RAF Václava  
Jíchy a plukovníka Bouzka. 

a postup navrhovaný obcí nebyl brán v po-
taz – provést okamžitý odpočet a to fyzicky 
i s kontrolou plomb a průzkum úniku vody 
ze sítě. Bohužel na to KaV reagovali stálým 
ubezpečením, že k  úniku vody nedochá-
zí. Co však bylo pravdou ????? Únik vody 
mimo síť byl hlavní a zásadní příčinou ne-
dostatku vody. Díky našim občanům, kteří 
nahlásili únik vody, se podařilo přesvědčit 
„vodáky“, že mají poruchu. Ta byla násled-
ně odstraněna a zásobování vodou je dnes 
pro obyvatele, především žijící pod vodoje-
mem, zabezpečeno. 

Výzva pro občany v  hospodaření s  pit-
nou vodou však trvá. Horké a  bezdeštné 
léto je v očekávání meteorologů i pro příští 
měsíce. Šetřete.

Vlastimil Polák

DNEŠICKÝ FOTBAL
podzim 2018 - jaro 2019
1. kolo Nezbavětice-Dnešice 5:0
2. kolo Dnešice-Dvorec 2:0
3. kolo Střížovice-Dnešice 0:0
  pen. 4:2
4. kolo Dnešice-Seč 2:6
5. kolo Záhoří-Dnešice 2:2
  pen. 3:4
6. kolo Dnešice-Letiny 3:0 kont.
7. kolo Chlum-Dnešice 4:0
8. kolo Dnešice-Blovice B 0:1
9. kolo Záluží-Dnešice 0:5
10. kolo Chotěšov B-Dnešice 1:0
11. kolo Dnešice-Předenice 0:4
12. kolo Dnešice-Nezbavětice 0:0
  pen. 4:2
13. kolo Dvorec-Dnešice 4:0
14. kolo Dnešice-Střížovice 5:0
15. kolo Seč-Dnešice 4:1
16. kolo Dnešice-Záhoří 3:0
17. kolo Letiny-Dnešice 4:1
18. kolo Dnešice-Chlum 4:1
19. kolo Blovice B-Dnešice 1:3
20. kolo Dnešice-Záluží 0:2
21. kolo Dnešice-Chotěšov B 2:2
  pen. 3:4
22. kolo Předenice-Dnešice 1:0

Trenér Ladislav Mourek stručně 
zhodnotil sezonu: „S  výkony mužstva 
jsem spokojený, týmu však chybí dob-
rý střelec. To byl hlavní důvod proč se 
celek ocitl u  dna tabulky. Dokážeme 
držet krok i  se silnými soupeři, jak se 
říká, od vápna do vápna, ale tam za-
ostáváme. Prostě chybí goly. Doufáme, 
že příští sezona se  nám lépe vyvede. 
A  děkujeme všem našim fotbalovým 
fanouškům za podporu.“

Upřesnění
V  obsahu minulého čísla našeho 

Zpravodaje v článku „Pro lepší život“ 
jsme neúmyslně uvedli v  komentáři 
práce s  dětmi, že se „nedaří“ v  jed-
né z  našich největších organizací, 
Sokol Dnešice. Proto se omlouváme 
za  špatné pochopení této myšlen-
ky. Sokol Dnešice tak jako AVZO 
či KVZ pro děti konají různé akce, 
za  což jim patří poděkování. Uve-
dená myšlenka však byla směrována 
na problém vytvoření žákovského či 
dorosteneckého oddílu kopané nebo 
za účelem jiné sportovní aktivity, což 
se opravdu nedaří. Ale nehledejme 
chyby v organizaci.

Problém vězí ve  dvou aspektech. 
A to v některých rodičích dětí, kteří 
nevedou své ratolesti k  takovýmto 
skupinovým sportovním aktivitám 
a samotné děti také o to zájem neje-
ví. Druhým aspektem je nedostatek 
a  neochota dospělých vést takovéto 
oddíly a  důvěra rodičů k  těmto ve-
doucím. Dětí je v  obci dost, stačí je 
oslovit a využít tento relativní poten-
ciál. Takto také byla uvedená myš-
lenka směrována.

V. Polák

Informace občanům
Předem chceme našim občanům popřát 

pěkné prožití dovolených a letního období. 
Co očekáváme v  nejbližších měsících? 

Především započetí oprav chodníčků 
na místním hřbitově, revizi a opravu dět-
ského hřiště, opravu veřejných prostor, po-
vrchově vyrovnat, udržovat a  pokračovat 
v  opravách místních komunikací za  po-
moci recyklovaných materiálů, dokončení 
renovace knihovny, úprava kolem střel-
nice, kátrování zeminy, likvidace kůrov-
ce a  napadených dřevin a  s  tím spojenou 
výsadbu nových sazenic. To nejdůležitější 
však bude zhotovení nových vrtů na  pit-
nou vodu v Černotíně a Dnešicích s cílem 
posílit rezervní zdroje vody. Také doře-
šit zlepšení v  pokrytí mobilním signálem 
Černotín, což je řešeno a čeká se schválení 
operátorem Vodafone. Také v září chceme 
předložit zastupitelům návrhy na  r. 2020 
tak, aby se započala příprava projektové 
dokumentace a s tím související povolení. 

Významná bude také stavba kanaliza-
ce v Černotíně, kde čekáme od MěÚ Stod 
na  stavební povolení. Řadu akcí mají na-
plánovánu i  místní organizace, spolky 
a kluby. Přejeme si, ať vše proběhne bez po-
tíží a problémů s hojnou účastí a úspěchy!  

Vlastimil Polák
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